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Er is weer veel gebeurd deze maand. In vogelvlucht:

 Na de Algemene Ledenvergadering hebben wij jullie via nieuwsbrief 34 benaderd en uitgenodigd 
voor themagesprekken. Op onze uitnodiging voor deze bijeenkomsten is enthousiast gereageerd.
Wij hebben drie avonden gehouden in de Plint. In deze intensieve gesprekken is veel informatie 
uitgewisseld op gebied van isolatiemogelijkheden en verwarmingsalternatieven.

 Het bestuur is bezig met het overdragen van de taken van de penningmeester Frans Drilling.
 Wij hebben overleg gehad met Woerden Energie. In deze kennismaking zijn de wederzijdse 

doelstellingen en de activiteiten besproken. In het bestuur zal hierover verder worden afgestemd
om na te gaan of een nader contact wenselijk of nuttig kan zijn.

 Zoals afgesproken hebben wij Stedin benaderd om zicht te krijgen op de vervolgactiviteiten in 
het kader van de vervanging van de gas- en waterleiding in onze wijk. Een eerste planning nemen
wij op in deze nieuwsbrief. 

 Verder zijn er in de media weer veel berichten verschenen over de technische ontwikkelingen op 
het gebied van warmtepompen en cv-ketels. Wij willen er enkele opvallende zaken uitlichten.

Themabesprekingen over Isolatie en Verwarming

Na een kennismaking en registratie van emailadressen en telefoonnummers hebben de deelnemers 
hun vragen en ervaringen uitgewisseld. Het is goed om te ervaren dat er onderling overeenkomsten 
zijn op diverse aspecten. Bovendien zijn er algemene vragen, die ons allen raken. Een overzicht van 
de besproken punten en bereikbaarheidsinfo is verstuurd naar de deelnemers. Er bestaat de 
mogelijkheid om elkaar te benaderen, waar dit nuttig en wenselijk is. Via een schematisch overzicht 
(van Cor van Doorn) is er ook meer inzicht ontstaan in de ontwikkeling op langere termijn, en de 
keuzes, die je individueel op korte termijn kan maken. B.v. bij vervanging van de cv-ketel. Na de 
zomerperiode gaan we kijken wat de onderlinge uitwisseling heeft opgeleverd. Laat het ons weten als
U geïnteresseerd bent om mee te gaan doen.

Overdracht van taken van de penningmeester

De secretaris, Ton Rullmann, heeft een belangrijk begin gemaakt door de ledenadministratie al van 
Frans Drilling over te nemen. De financiële administratie loopt voor een groot deel via de bank, en 
overdracht daarvan vraagt beduidend meer tijd, als gevolg van de zorgvuldige procedures die de bank
volgt. In de registratie van bestuursleden bij de Kamer van Koophandel zijn al wel de nodige 
veranderingen doorgevoerd.

Overleg met Woerden Energie

Woerden Energie presenteert zich als volgt:



"Woerden Energie is in januari 2020 als coöperatie opgericht. Dat betekent dat samenwerking hoog in
het vaandel staat: samen hebben we invloed en samen nemen we onze verantwoordelijkheid. Maar 
bovenal zijn we samen eigenaar van de lokale energieprojecten, waarbij we streven naar minimaal 
50% lokaal eigendom.
Twee doelen streven we als Woerden Energie na: ten eerste het zo efficiënt en goed mogelijk 
uitvoeren van lokale energieprojecten – waarin zoveel mogelijk Woerdenaren deelnemen – en ten 
tweede het bevorderen van lokale verduurzaming.
In november 2022 hebben we het rapport Energielandschap Woerden aan de gemeenteraad 
gepresenteerd."
Website: https://www.woerdenenergie.nl/

Wij zullen ons in het bestuur beraden over nut en wenselijkheid om het contact nader aan te halen.
Als jullie hierover ervaringen of ideeën hebben, laat dit dan weten. Dan kunnen wij deze meenemen 
in onze overwegingen.  

Planning Stedin

Op onze vraag naar de planning van de vervolgactiviteiten in het kader van de vervanging van de gas- 
en waterleidingen in het Schilderskwartier heeft Stedin de volgende indicatie gegeven.
Jan Steenstraat september 2023 – november 2023
Breitnerstraat juni 2023 – februari 2024
Vredenburghstraat maart 2024 – juli 2024

Ter info: het deel van het Schilderskwartier dat onlangs is uitgevoerd, werd eenvoudig aangeduid als 
Johan Bosboomstraat, dus de nu gegeven aanduidingen omvatten ook de omliggende straten!
De gemeente heeft recent een aankondiging verstuurd naar bewoners, of gaat dat binnenkort doen. 
Wij zullen contact opnemen over het herstel van het groen na de werkzaamheden.

Technische ontwikkelingen

Een bekend aspect van warmtepompen is dat ze warm water leveren met een lagere 
temperatuur dan we gewend zijn van een cv-installatie op aardgas. Dit betekent dat de 
woning vrij goed geïsoleerd moet zijn, en/of dat er aanpassingen aan de radiatoren nodig 
zijn. Het goede nieuws is nu dat er warmtepompen op de markt verschijnen die wél water 
van hoge temperatuur kunnen leveren, vergelijkbaar met een CV. Deze nieuwe 
warmtepompen werken vaak met een andere vloeistof als warmte-transportmiddel. In 
Trouw stond onlangs een interessant artikel over een hoge-temperatuur warmtepomp op 
propaan. Zie “Een warmtepomp met propaan stookt ook een oud huis goed warm” (voor 
geïnteresseerden is het hele artikel eventueel op te vragen bij het bestuur).

Warmtepompen bestaan vaak uit een binnen- en een buitendeel. Er zijn ook warmtepompen
uit één stuk, die in zijn geheel buiten of binnen geplaatst worden: een zogenaamde 
“monoblock” warmtepomp. Voor- en nadelen t.o.v. de variant met een binnen- en 
buitendeel (een “split” type warmtepomp) worden op deze website goed uitgelegd: 
https://warmtepompenadvies.nl/monoblock-warmtepomp/.

Wij wensen jullie goede zomerdagen en zo mogelijk een mooie vakantie.
Namens het bestuur van de BVSW, 
Jan Klene, voorzitter
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